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Spørgsmål 

Mener ministeren på baggrund af afsløringerne af, at teleselskabet 3 benytter skattely i 

Luxembourg, at der er brug for yderligere tiltag ud over dem, som er med i skattelyaftalen 

fra december 2014? 

 

Svar 

Jeg skal indledningsvis bemærke, at jeg grundet tavshedspligten ikke har mulighed for at 

kommentere på enkeltsager. 

 

De problemer, der kan være i forhold til skattely, er af en sådan karakter, at de skal adres-

seres på internationalt plan, hvis det skal gøre en forskel. Det er ikke en opgave, som kan 

løses af det enkelte land. Der foregår allerede et stort arbejde i internationalt regi. Som 

eksempel kan nævnes, at der i både OECD og EU arbejdes hårdt på at sikre større gen-

nemsigtighed og tættere samarbejde mellem skattemyndigheder i forskellige lande. Når 

det kommer til de afsløringer, der er fremkommet i forhold til Luxembourg, er det en 

problemstilling, der skal adresseres på EU-niveau.  
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